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§ 1  
Justering 

Förste vice ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) och andre vice 

ordföranden Karin Wanngård (S) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Sten Nordin (M). Justering sker 

den 24 september 2014.  

 

 

§ 2  
Rapport över inkomna ärenden 
 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit 

under tiden 8/8 2014 – 14/8 2014 anmäls.  

 

 

§ 3  
Aktualitetsförklaring av Promenadstaden – 
Översiktsplan för Stockholm 
Dnr 311-615/2014 

 

Ärendet utgår.  

 

 

§ 4  
Rapport över inkomna ärenden 
 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit 

under tiden 15/8 2014 – 21/8 2014 anmäls.  

 

 

§ 5  
SISAB:s (Skolfastigheter i Stockholm AB) förvärv av 
samtliga aktier i Datja Fastighets AB innehållande 
fastigheterna Centauren 1, Ormbäraren 3 och 
Taffelberget 7, som tillsammans utgör Campus 
Konradsberg 
Genomförandebeslut 
Dnr 023-837/2014 

 
Beslut  

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

följande. 

1. SISAB:s förvärv av samtliga aktier i Datja Fastighets AB 

(org.nr 556745-5703), innehållande fastigheterna 

Centauren 1, Ormbäraren 3 och Taffelberget 7, som 
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tillsammans utgör Campus Konradsberg, till en 

köpeskilling om maximalt 2 048 mnkr, samt tecknat avtal 

om detsamma, godkänns.  

2. Stockholms Stadshus AB uppmanas ge SISAB i uppdrag 

att genomföra förvärv av samtliga aktier i Datja fastighets 

AB innehållande fastigheterna Centauren 1, Ormbäraren 3 

och Taffelberget 7 till en köpeskilling om maximalt 2 048 

mnkr, samt teckna erforderliga avtal.  

3. SISAB får en utökad lånelimit om 2 000 mnkr till 11 500 

mknr under år 2014, för att genomföra förvärvet.  

4. SISAB:s planerade fusion av Datja Fastighets AB 

godkänns. 

5. De i ärendet förelagda principerna, med reservation för 

smärre justeringar, som genomförandet kan föranleda, 

godkänns. 

6. Paragrafen justeras omedelbart. 

 
Särskilda uttalanden 

Karin Rågsjö (V) hänvisar till Vänsterpartiets särskilda uttalande 

som redovisas i utlåtandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen behandlar ett ärende om förvärv av fastigheter 

som utgör Campus Konradsberg. Borgarråden Nordin (M) och 

Edholm (FP) redovisar ärendet i utlåtande 2014:92. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är borgarrådsberedningens förslag. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt borgarrådsberedningens förslag. 

 

 

§ 6  
AB Familjebostäders nyproduktion av bostäder inom 
Årstastråket detaljplan 1 i Årsta 
Inriktningsbeslut 
Dnr 023-721/2014 
 

Beslut  

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

följande. 

Inriktningen för nyproduktion om ca 186 hyreslägenheter 

inom Årstastråket DP1, till en total investeringsutgift om 490 

mnkr, godkänns. 


